
 

 

Protokół Nr XII 
Sesji Rady Gminy Rząśnia odbytej w dniu 25 marca 2025 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Rząśni. 

 
Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Rząśnia Jarosław Popławski o godzinie 945 otworzył sesję, a następnie ustalił na 
podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 15 Radnych co wobec ustawowego składu Rady Gminy 
wynoszącego 15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie 
Przewodniczący wniósł o usunięcie pkt 3 w porządku obrad: „Informacja Wójta Gminy Rząśnia z działań od 
ostatniej Sesji Rady Gminy” oraz wprowadzenie pkt 3: „Informacji na temat protokołu z ostatniej sesji Rady 
Gminy”. W dalszej części Przewodniczący zapytał o kolejne ewentualne wnioski w sprawie zmian porządku 
obrad. 

Wójt Gminy Rząśnia Pan Tomasz Stolarczyk wniósł o wprowadzenie do porządku obrad punktu: Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Zielęcinie. Głos w tym punkcie zabrał również 

Radny Robert Telenga, któremu odpowiedzi udzielił Wójt Gminy oraz Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty – 

Pani Iwona Szcześniak. 

Przerwa techniczna: 953 - 954 

Przewodniczący wznowił obrady oraz przekazał głos Kierownik Gminnego Zespołu Oświaty – Pani Iwonie 

Szcześniak, która ponownie udzieliła wyjaśnień do pytania Radnego Roberta Telengi 

Przerwa techniczna:  957 – 958 

Przewodniczący wznawia obrady oraz podsumowuje wyjaśnienia Pani Iwony Szcześniak. Kolejno głos zabrał 

Radny Robert Telenga, któremu wyjaśnień udzielił Przewodniczący Rady oraz Wójt Gminy. Głos w tym punkcie 

zabrał również Radny Tomasz Pełka. Wobec braku dalszych wniosków Przewodniczący poddał pod głosowanie 

zamianę pkt 3 porządku obrad. Rada Gminy zagłosowała 15 głosami „za”  przy braku głosów „przeciwnych” i  

„wstrzymujących się” za usunięciem w pkt. 3: „Informacji Wójta Gminy Rząśnia z działań od ostatniej Sesji 

Rady Gminy” i wprowadzeniem pkt 3: „Informacja na temat protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy”.  Kolejno 

Rada Gminy 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i 1 „wstrzymującym” wprowadziła do porządku 

obrad pkt.: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Zielęcinie. 

Pkt 2. Odczytanie porządku obrad. 

W dalszej części Przewodniczący odczytał porządek obrad po zmianach. 

Pkt 3. Informacja na temat protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący przedstawił punkt i otworzył dyskusję. Do protokołu nie zgłoszono uwag. 

Pkt 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Zielęcinie. 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy, który przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos zabrał radny: Robert Telenga, Mariusz Bożek. Do poruszanych kwestii 

odniósł się Wójt Gminy, Kierownik Iwona Szcześniak oraz Przewodniczący Rady. Wobec braku dalszych pytań 

i uwag przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. Uchwała Nr 

XII/83/2025 w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Zielęcinie – została przyjęta 11 głosami „za” przy 2 

głosach „przeciwnych” i 2 „wstrzymujących się”. 



 

 

Pkt 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej 

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2025-2030. 

Przewodniczący przedstawił punkt, krótko przedstawił zmiany do projekt uchwały oraz otworzył dyskusję. Głos 

zabrał Radny Robert Telenga a odpowiedzi udzieliła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani 

Iwona Świerad. Wobec braku dalszych pytań i uwag przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie 

poddał go pod głosowanie. Uchwała Nr XII/84/2025 w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na rok 2025-2030  została przyjęta 15 

głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących się”. 

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w budżecie Gminy Rząśnia na rok 2026. 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy, który przedstawił projekt uchwały. Po otwarciu 

dyskusji głos zabrał Radny Tomasz Pełka, któremu odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. Wobec braku dalszych 

pytań i uwag przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. Uchwała Nr 

XII/85/2025 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie Gminy 

Rząśnia na rok 2026 – została przyjęta 15 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących 

się”. 

Przewodniczący ogłosił przerwę o godz. 1053 
Przewodniczący wznowił obrady o godz. 1136 

 Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obrębów Suchowola, Gawłów, gmina Rząśnia. 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy, który przedstawia założenia projektu uchwały. 

Głos zabrał Urbanista - Pan Gabriel Ferliński, który przedstawił zmiany wprowadzone do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obrębów Suchowola, Gawłów, gmina Rząśnia. Głos w tym punkcie 

zabrał również Przewodniczący Rady oraz radni: Rafał Szlęk, Robert Telenga, Mariusz Bożek, Tomasz Pełka. Na 

zadawane pytania odpowiedzi udzielił Pan Gabriel Ferliński. Wobec braku dalszych pytań i uwag 

przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. Uchwała Nr XII/86/2025 w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębów Suchowola, 

Gawłów, gmina Rząśnia – została przyjęta 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i 1 

„wstrzymującym się”. 

Pkt 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rząśnia na 2025 rok. 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy, który przedstawił projekt uchwały. Po otwarciu 

dyskusji głos zabrał radny Robert Telenga oraz Przewodniczący Rady a odpowiedzi udzielił Wójt Gminy oraz 

Kierownik Referatu Gospodarki i Ochrony Środowiska – Pan Mariusz Bęben. Wobec braku dalszych pytań i uwag 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. Uchwała Nr XII/87/2025 w 

sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Rząśnia na 2025 rok - została przyjęta 14 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i 1 

„wstrzymującym się”. 

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości. 

Przewodniczący przedstawił punkt i oddał głos Wójtowi Gminy, który przedstawił projekt uchwały. Następnie 

Przewodniczący otworzył dyskusję i wobec braku uwag i pytań odczytał projekt uchwały a następnie poddał 



 

 

pod głosowanie. Uchwała Nr XII/88/2025 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości – została 

przyjęta 15 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i  „wstrzymujących się”. 

Pkt 10 i 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rząśnia na lata 2025-2033 oraz Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Rząśnia na 

2025 rok. 

Przewodniczący przedstawił kolejny punkt. Zaproponował omówienie wspólnie punktów dot. projektu 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rząśnia na lata 2025-2033 oraz projektu uchwały 

w sprawie budżetu Gminy Rząśnia na 2025 rok po czym oddał głos Radnemu Robertowi Telenga, który 

zaproponował sposób omówienia zmian w budżecie. Następnie Skarbnik Gminy – Pani Agnieszka Jura, w 

sposób szczegółowy przedstawiła zmiany przygotowanych projektów uchwał. Po otwarciu dyskusji głos zabrał 

radny Tomasz Pełka, któremu odpowiedzi udzielił Przewodniczący. Kolejno głos zabrał Radny Robert Telenga, 

Mariusz Bożek , Tomasz Pełka, którym odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy. Następnie Radny Tomasz Pełka 

oświadczył do protokołu, iż jest przeciwny za wprowadzeniem do budżetu Gminy Rząśnia w roku bieżącym 

zadania pn. „Rozbudowa i modernizacja istniejącego systemu zarządzania obradami z montażem systemu 

kamer, transmisji oraz wymianą szafy Rack wraz z jej osprzętem” i proponuje ująć powyższe zadanie w 

budżecie na przyszły rok. Wobec braku dalszych pytań i uwag Przewodniczący przechodzi do odczytania 

projektu uchwały. Przed głosowaniem głos zabrała Skarbnik Gminy – Pani Agnieszka Jura oraz Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów, który odczytał pozytywną opinię w sprawie zmian budżetu Gminy Rząśnia na 2025 

rok. Przewodniczący ponownie odczytuje projekt uchwały oraz poddaje go pod głosowanie. Uchwała Nr  

XII/89/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rząśnia na lata 2025-2033 – została 

przyjęta 12 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i 2 „wstrzymujących się” (Radny Łukasz Szlęk 

nieobecny). Uchwała Nr XII/90/2025 w sprawie zmian budżetu Gminy Rząśnia na 2025 rok – została przyjęta 

12 głosami „za” przy braku głosów „przeciwnych” i 2 „wstrzymujących się” 

Pkt 12. Sprawy różne. 

Przewodniczący przedstawił kolejny punkt a następnie poinformował o wpłynięciu do Rady Gminy Rząśnia: 

Sprawozdania rocznego z realizacji zadań z zakresu ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej 

za rok 2024 w Gminie Rząśnia oraz Sprawozdania z wykonania zadań w Gminnym Ośrodku Pomocy 

Społecznej w Rząśni za 2024 rok. Przewodniczący przypomina o terminie składania oświadczeń majątkowych 

za 2024 r., następnie  otworzył dyskusję. Głos w tym punkcie zabrali: Radny Tomasz Pełka w sprawie 

utrzymywania przystanków oraz w czyjej kompetencji jest ich konserwacja. Radny Rafał Szlęk w sprawie 

wniosków o odbiór azbestu.  Odpowiedzi radnym udzielił Kierownik Referatu Gospodarki i Ochrony Środowiska 

– Pan Mariusz Bęben. Kolejno Radny Sylwester Sobczak w sprawie sprzątania piasku z drogi w miejscowościach 

Broszęcin, Broszęcin-Kolonia, Marcelin, Kopy, Kodrań oraz Augustów. Radny Mariusz Bożek w sprawie 

przepustów przy drodze powiatowej w kierunku Kiełczygłowa, Stróży oraz Będkowa oraz poobrywanych 

studzienkach odwodnieniowych. Radny zwraca również uwagę na przebudowywany odcinek drogi powiatowej 

naprzeciwko Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Rząśni oraz brak zasadności montowania kratek 

odwodnieniowych w asfalcie. Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Wójt Gminy. Następnie głos zabrał Radny 

Tomasz Leszczyk w sprawie powstającego zapadnięcia wokół zasuwy odcinającej wodę na ul. Bielskiego, ul. 30-

lecia oraz ul. Mickiewicza. Radny poruszył również temat wstrzymanych pracach przy budowie parkingu obok 

byłego Ośrodku Zdrowia oraz dokończenia chodnika na ul. Reymonta. Radny Leszek Szczepański w sprawie 

budowanej „szykany” na drodze powiatowej, studzienek kanalizacyjnych oraz kratek odpływowych  

znajdujących się na drodze powiatowej. Radny pyta również o wystosowany wniosek w sprawie własności drogi 

wewnętrznej (kopalnianej) w miejscowości Będków a odpowiedzi na to pytanie udzielił Kierownik Referatu 



 

 

Inwestycji i Rozwoju Gminy – Pan Przemysław Cimcioch. Do poruszanych wyżej kwestii odniósł się  również 

Wójt Gminy.  Radny Robert Telenga zabrał głos w sprawie wniosków o utylizację azbestu w ramach ARiMR oraz 

niedziałającej baterii zasilającej lampę solarną w miejscowości Zielęcin. Odpowiedzi udzielił Kierownik 

Gospodarki i Ochrony Środowiska oraz Kierownik Inwestycji i Rozwoju Gminy. Kolejno Radny Adam Rozumek 

w sprawie wycinki drzew przy drogach gminnych, któremu odpowiedzi udzielił Kierownik Mariusz Bęben. 

Radny Sławomir Boroń w sprawie magazynów energii, któremu wyjaśnień udzielił Wójt Gminy oraz Kierownik 

Przemysław Cimcioch. Radny Sylwester Sobczak w sprawie remontu drogi powiatowej w miejscowości 

Broszęcin. Radny Tomasz Pełka w sprawie jakości wody na terenie Gminy Rząśnia oraz zniżek dla mieszkańców 

Gminy Rząśnia, którzy chcieliby skorzystać z Powiatowej Pływalni w Pajęcznie.  Do poruszanych kwestii odniósł 

się Wójt Gminy. 

Pkt 16. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący zamknął XII sesję IX kadencji Rady Gminy Rząśnia o godzinie 1415 
 

Protokołował/a: Katarzyna Russ 

                                                                         

 Przewodniczący Rady Gminy 

mgr Jarosław Popławski 
 

         

 

 


		2025-06-05T12:28:06+0200




